
Dünyayı dostluk 
kurtaracak
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

�Barınma Hakkı 
Bürosu’nun açılışı-

na katılan mahalleli, 
ecrimisillerin geri çe-
kilmesini talep etti.

Turİzmcİ
umuTlu 6

�Meclis’te konuşan Başkan Muhit-
tin Böcek, helikopter kazasında ha-
yatını kaybeden sağlık çalışanları 
ve pilotlar için başsağlığı diledi. 4’te

�KızılarıK Mahallesi sakinleri ile Va-
kıflar Bölge Müdürlüğü arasında-
ki fahiş ecrimisil artışının ardından, 
bölge sakinleri barınma haklarını sa-
vunmak için yeni bir adım atarak Kı-
zılarık Barınma Hakkı Bürosu’nu açtı. 

�açılışa katılan cem Oğuz, “Vakıflar 
ecrimisilleri geri çekmelidir. Valilik, 
Büyükşehir, Muratpaşa Belediyesi, 
Vakıflar Bölge Müdürlüğü, Hazine ve 
mahalleliden oluşan bir çözüm masa-
sı kurmak için adım attık” dedi. 4’te

BAŞSAĞlIĞI DİlEDİ

BArInmA BüroSu AçIlDI çözüm ADIm ATIlDI 

AKP’nin sayfasındaki 
gerçekler

İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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KIzIlArIK İçİn 
çözüm mASASI
Kızılarık’taki fahiş ecrimisillerin geri çekilmesi gerektiğini belirten Büyükşehir 
Belediye Başkanı Başdanışmanı Cem Oğuz, çözüm masası kurduklarını söyledi

EcrİmİSİllEr 
gErİ 

çEKİlSİn 

GÜVEN 
GÜNEŞ

�antalya ticaret Borsa-
sı (atB) Başkanı ali çan-
dır, “tarımsal girdi fiyatla-
rı enflasyonu, aylıkta 
ve yıllıkta yeniden 
yükselişe geçti” 
dedi. 2’de

�OtOyOl ve villa projelerinin ardın-
dan şimdi de mermer ocağı tehdidiyle 
karşı karşıya kalan Kaşlılar 28 aralık 
cumartesi günü eylem yapacak. 5’te

�BüyüKşeHir Belediyesi, kuvvet-
li yağış beklenen kent merkezinde 
alt geçitlerde mazgal ve kanal te-
mizliği yaptı. 5’te

Antalya ışıl ışıl
Antalya, yeni yıla 

ışıl ışıl girecek. Kent 
merkezi ve ilçelerde 

cadde ve meydanlar 
ışıklandırmalarla 

süslendi

�BüyüKşeHir, yoğun 
olarak ziyaret edilen böl-
geleri yeni yıl süslemele-
riyle canlandırdı. antal-
ya’yı tam anlamıyla yeni 
yıl coşkusu sardı. 2’de

Yılbaşı Festivali’ne büyük ilgi
Büyükşehir’in 

Yılbaşı Festivali, 
dolu dolu geçiyor. 
Yılbaşı Festivali, 
yapay kar yağışı 
ve workshoplarla 
renkli görüntülere 

sahne oluyor
�CAm Pi-

ramit’teki 
Yılbaşı Festi-
vali’nde dev 
kar küresi ve 
yapay kar ya-
ğışıyla ziyaret-
çiler eğlenceli 
anlar yaşıyor. 
8’de

Son meclis 
toplandı

Büyükşehir Belediyesi Aralık 
Meclis Toplantısı, Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
başkanlığında gerçekleştirildi

noel kutlamaları 
öncesi turist akını
�nOel öncesi antalya’ya 22 

aralık’ta 10 bini almanya’dan 
olmak üzere çeşitli ülkelerden 
20 bini aşkın turist geldi. 6’da

Alt geçitlerde 
temizlik yapıldı

gözyaşlarıyla 
uğurlandılar

Muğla’da yaşanan 
helikopter kazasında 

hayatını kaybeden 4 kişiden 
pilot Tamer Gönül, doktor 
Cengiz Coşkun ve acil tıp 
teknisyeni Selçuk Saykal 

için tören düzenlendi

�KePez Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi helikopter pistinde 
düzenlenen törende gözyaşı 
döken ölen pilot ve sağlık-
çıların yakınlarını Vali Şahin 
teskin etmeye çalıştı. 3’te

TörEn DüzEnlEnDİ

�ses Başkanı şük-
ran içöz, Muğla’da 
sağlık çalışanlarını 
taşıyan helikopte-
rin düşmesiyle ilgili 
açıklama yaptı. 3’te

BASİT
Bİr KAzA

DEĞİl

mermer ocağına 
karşı eylem hazırlığı

Tarımın maliyeti 
yükselişe geçti
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Manavgat’ta 21 Aralık Cu-
martesi günü etkili olan şiddet-
li yağışlar, bölgede sel ve afete 
yol açtı. Sel felaketi nedeniyle 
18 kuzusu telef olan besici Fah-
rettin Demirtaş’a moral ver-
mek ve destek olmak amacıyla 
bir ziyaret gerçekleştiren Baş-
kan Kara, mağduriyetin gideril-
mesi için belediye olarak tüm 
imkanları seferber edecekleri-
ni belirtti.

Fahrettin Demirtaş, yaşadığı 
kayıplar nedeniyle oldukça zor 
günler geçirdiğini ifade ederek, 
Başkan Kara’nın ziyaretinin 
kendisi için büyük bir moral 
kaynağı olduğunu söyledi. De-
mirtaş, “Bu tür felaketlerde yal-

nız olmadığımızı görmek umut-
larımızı yeşertiyor” dedi.

FELAKETİN İZLERİ 
SİLİNİYOR

Ziyaret sırasında bölgede-
ki çiftçilerin ve hayvancıların 
yaşadığı zorlukları dinleyen 
Başkan Kara, Manavgat Bele-
diyesi’nin başlattığı yardım ça-
lışmaları hakkında bilgi verdi. 
Kara, “Çiftçilerimizin ve hay-
vancılarımızın bu zor süreçte 
yanındayız. Felaketin etkileri-
ni en kısa sürede ortadan kal-
dırmak için var gücümüzle ça-
lışacağız. Manavgat halkı asla 
yalnız değildir” ifadelerini kul-
landı. İHA

turiZM kenti Antalya’da yeni yıl 
heyecanı başladı. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi de yeni yıl 
coşkusunu cadde ve sokaklara 

taşıdı. Antalyalılara ve yılbaşı tatili için 
kente gelecek turistlere yeni yıl atmos-
ferini yaşatmak isteyen Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi, Antalyalıların yo-
ğun olarak ziyaret ettiği bölgeleri yeni 
yıl süslemeleriyle canlandırdı. 

GÖRSEL ŞÖLEN SUNUYOR

Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı 
ekipleri kent merkezinde Cumhuriyet 
Meydanı, Karaalioğlu Parkı, Saat Ku-
lesi, Cam Piramit, Atatürk Kültür Mer-
kezi ve bulvarlarda ışıklandırma çalış-
ması gerçekleştirdi. Yapılan süsleme 
ve ışıklandırmalar görsel şölen oluştu-
ruyor. Süslemeleri görenler anı ölüm-
süzleştirmek için süsleme ve ışıklandır-
maların önünde bol bol hatıra fotoğrafı 
çekiyor. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi başta 
Kemer ve Demre gibi turistlerin yoğun 

olduğu ilçelerde de ışıklandırma yaptı. 
Kaş Patara, Kaş Cumhuriyet Meydanı, 
Demre Noel Baba Meydanı, Manavgat 
Türkbeleni, Kemer Liman Caddesi, Fini-
ke Cumhuriyet Meydanı da Büyükşe-
hir Belediyesi tarafından ışıklandırıldı.  

ANTALYALILARDAN TAM NOT

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
Cam Piramit’te 29 Aralık’a sürecek 

“Yılbaşı Festivali”yle birlik-
te şehir ışıklarla süslenin-

ce kenti tam anlamıyla 
yeni yıl coşkusu sardı. 
Süsleme ve ışıklandır-
malara tam not veren 
Antalyalılar, ışıklan-
dırmaların şehre çok 
yakıştığını belirterek 

Büyükşehir Belediye-
si’ne teşekkür etti. 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / 
BÜLTEN

ANTALYA Ticaret Borsası 
(ATB) ve Antalya Tarım Kon-
seyi (ATAK) Yönetim Kuru-
lu Başkanı Ali Çandır, Tür-
kiye istatistik Kurumu’nun 
açıkladığı Ekim ayı Tarım-
sal Girdi Fiyat Endeksi’ni (Ta-
rım-GFE) değerlendirdi. Ta-
rım-GFE’nin Ekim ayında 
aylık yüzde 2.75 ilan edildi-
ğini belirten Çandır, “Bu ra-
kam, endeksin ölçülmeye 
başladığı 2015 yılından iti-
baren Ekim ayları ortalama-
sının (2.26) üzerinde oldu. 
Böylece Eylül ayındaki dü-
şüş ve ortalamaya yaklaşış son bulmuş oldu” 
dedi. Tarım-GFE’nin Ekim ayında yıllık yüz-
de 32.59 ilan edildiğini kaydeden Çandır, “Bu 
yıllık rakam, son 9 yılın Ekim ayları ortala-
masına (34.43) oldukça yakınsamıştır. Türki-
ye istatistik Kurumu tarafından Ekim ayı için 
açıklanan tarımsal girdi fiyatları enflasyonu, 
aylıkta ve yıllıkta yeniden yükselişe geçti” 
değerlendirmesinde bulundu.

YEMDE YÜKSEK ARTIŞ

Tarım-GFE’nin alt kalemlerine bakıldığın-
da tarımda kullanılan mal ve hizmetlerin fi-
yatlarında Ekim ayında aylıkta yüzde 3.04 
ve yıllıkta ise yüzde 31.03’lük artış olduğu-
na dikkat çeken Çandır, “Ekim ayları itiba-
riyle aylıkta 2021 ve yıllıkta 2023 yılından 

bu yana en yüksek Ekim ayı 
verileri ilan edilmiştir” dedi. 
Çandır, tohumda aylık yüzde 
2.01, enerjide yüzde 1.54, güb-
rede yüzde 3.26, ilaçta yüz-
de 0.96, veteriner hizmetlerin-
de yüzde 0.88, yemde yüzde 
5.32 ve diğer kalemlerde ise 
yüzde 0.85’lik artışa dikkat çe-
kerken, aynı kalemlerin yıllık 
değişimlerine bakıldığında to-
humda yüzde 55.02, enerjide 
yüzde 16.48, gübrede yüzde 
13.48, ilaçta yüzde 22.44, ve-
teriner hizmetlerinde yüzde 
60.13, yemde yüzde 33.54 ve 

diğer kalemlerde ise yüzde 64.81’lik artış ilan 
edildiğini kaydetti. Çandır, tarımsal yatırıma 
katkı sağlayan mal ve hizmetlerin fiyatların-
da aylık yüzde 1.10 ve yıllık yüzde 42.35’lik 
artış olduğunu belirtirken, “Ekim ayında Ta-
rım-GFE alt kalemlerindeki değişimler, yıl-
başından bu yana derece derece düşüş eğili-
mi gösterirken Ekim ayında bu düşüş, yerini 
yükselişe bırakmıştır. Bu yükselişte en ciddi 
olan yem kaleminde aylık yüzde 5.32’lik ar-
tış olmuştur. Yıllıkta ise genel olarak ortala-
malara yakın yükselişler dikkat çekmektedir. 
Yüzde 55.02’lik gübre, yüzde 64.81’lik diğer 
ve yüzde 60.13’lük veteriner kalemleri öne 
çıkmıştır” değerlendirmesinde bulundu.

TÜiK tarafından Ekim ayı tarımsal üreti-
ci fiyat endeksi ÜFE’nin aylık yüzde 5.03 ile 

10 yıllık Ekim ortalamasının (2.38) üzerin-
de ilan edildiğini belirten Çandır, yıllıkta yüz-
de 35.46 artış ile 10 yıllık ortalamanın (24.51) 
üzerinde olduğuna dikkat çekti. Çandır, şun-
ları kaydetti: “Tarımsal faaliyetlerde bulu-
nanlar açısından son bir yıllık eğilim, genel 
olarak üretici aleyhine seyretmiştir. Ancak 
Mayıs, Haziran ve Ekim aylarında bu aleyhte 
eğilim yerini üretici lehine çevirmiştir. Yıllık 
girdi maliyetleri artışı ise nispi olarak üretici 
fiyatları artışına yakın seyretmiştir. Yani üre-
tici, Ekim ayında aylıkta lehte bir durum ya-
şarken yıllıkta ise birbirine yakın seyretmiş-
tir. Esasen hem aylıkta hem de yıllıkta üretici 
fiyatlarının nispi olarak tarımsal girdi fiyatla-
rından ciddi bir yükseklikte seyretmesi sür-
dürülebilirlik bakımından önem taşımakta-
dır. Çünkü üreticinin tek maliyet grubu girdi 
kalemleri değil en az onun kadar da diğer 
maliyetleri söz konusudur.” Yurtiçi ve yurt-
dışı üretici enflasyonlarının tarım sektörünü 
dolaylı olarak etkilediğini söyleyen Başkan 
Ali Çandır, yurtdışı üretici enflasyonu YD-Ü-
FE’nin Ekim’de aylık yüzde 0.09 ve yıllıkta 
yüzde 30.70 arttığını, yurtiçi üretici enflasyo-
nu Yi-ÜFE’nin aylık yüzde 1.29, yıllık yüzde 
32.24 arttığını kaydetti. Çandır, üretici düze-
yindeki gıda kaleminin aylık yüzde 2.32, yıl-
lık yüzde 41.36 arttığını belirtirken, “Bu du-
rum, Ekim ayında da tarıma dayalı imalat 
sanayiindeki enflasyonun, tarımdan daha 
yüksek seyrettiğini göstermektedir” dedi.    
HABER MERKEZİ

AntAlyA 
ışıl ışıl
Antalya, yeni yıla ışıl ışıl girecek. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
yılbaşına sayılı günler kala kent 

merkezi ve ilçelerde cadde ve 
meydanları yılbaşı ağaçları ve 

ışıklandırmalarla süsledi

SKAL Antalya Kulübü, geleneksel 
“Spouse Night” galasını Nirvana Cos-
mopolitan Cosmos Theatre’de gerçek-
leştirdi. Başkan uğursal uğur’un yap-
tığı konuşma ile başlayan geceye Skal 
Antalya üyeleri ve turizmciler büyük 
ilgi gösterdi. Gecenin başlangıcında, 
Başkan uğursal uğur, Skal geçmiş dö-
nem başkanları Salih Çene, Asuman 
Tarıman, Cüneyt Kuru ve katılımcı-
lar, birlikte Skal toast’u gerçekleştirildi. 
Yeni üyeler Kaan Varol, Serhan Kara, 
Mustafa Yarıcı, Berkant Aral ve Yan 
Skal Önder Ömer Çobanoğlu’na Skal 
rozetleri takıldı. 

ÇALIŞMALAR HAKKINDA                 
BİLGİ VERDİ 

Skal Antalya Kulübü Başkanı uğur-
sal uğur gecede yaptığı konuşmada, 
katılımcılara teşekkür ederek yıl bo-
yunca yaptıkları çalışmalar hakkında 
bilgi verdi. Gecenin sponsorlarından, 
KrM Yönetim Danışmanlık’ın Yönetici 
Ortağı Kerim Paker de gecede bir teşek-
kür konuşması yaptı. Geceye, turizm 
ve iş dünyasından çok sayıda seçkin 
davetli katılırken, etkinliğin yıldızı Ne-
cati ve Saykolar konseri büyük ilgi gör-
dü. Gecede, kulüp üyeleri ve eşleri bir 
araya gelerek keyifli bir akşam geçirdi-
ler. 70’li ve 80’li yılların Anadolu Folk 
rock müziğini modern seslerle ustaca 
günümüze taşıyan Necati ve Saykolar 
grubunun sahne performansı geceye 
damgasını vurdu. Grup, sevilen şarkıla-
rı ve enerjik sahne şovlarıyla davetlile-
re unutulmaz bir müzik ziyafeti sunar-
ken, Skal üyeleri gece boyunca pistten 
inmedi.  HABER MERKEZİ 

Turizm sektörü
gecede buluştu

tarımın maliyeti 
yükselişe geçti

Antalya Ticaret Borsası (ATB) ve Antalya Tarım Konseyi (ATAK) Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Çandır, “Türkiye İstatistik Kurumu tarafından Ekim ayı için açıklanan 
tarımsal girdi fiyatları enflasyonu, aylıkta ve yıllıkta yeniden yükselişe geçti” dedi

Kırsalda
bozulan 
yollara

baKım
yapıldı

AntALyA Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi’ne bağlı ekipler ilçelerde 
yol bakım ve onarım çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. Ekiplerin gerçekleştirdiği çalış-
malar sonrası yollar güvenli ve konforlu hale 
geliyor. Kırsal Hizmetler İbradı ilçesinde Ava-
sun yolu, Ürünlü ve Ormana mahallelerinde 
bozulan yollarda bakım onarım çalışmaları 
gerçekleştirdi. 

Kırsal Hizmetler ekipleri, Korkuteli Dat-
köy, Nebiler ve Kozağacı mahallelerinde de 
yolların bozulan bölümlerinde bakım onarım 
çalışması gerçekleştirildi. Naldöken mevkiin-

de 7.5 kilometre yol çizgi çalışması yapıldı. 
Kaş’ta Çayköy Çavdır Mahalleleri arasında 
yol onarımıyapılırken, Ova Mahallesi’nde de 
kasis boyama çalışması gerçekleştirdi. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hiz-
metler Dairesi Başkanlığı tarafından Finike 
Saklısu Mahallesi Kerimoğlu Sokak’ta sathi 
kaplama asfalt çalışması yapıldı. Çalışmayı 
yakından takip eden Saklısu Mahalle Muhtarı 
Atalay Topalşahin, “Mahallemize desteklerin-
den dolayı Muhittin Böcek Başkanım ve ekip 
arkadaşlarına çok teşekkür ederim” dedi.

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN 

sel mağduru
çiftçiye destek

Manavgat Belediye Başkanı Dr. Niyazi Nefi Kara, 
ilçede yaşanan sel felaketinde zarar gören çiftçilere 

destek olmak için ziyaretlerini sürdürüyor
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ALANYA’DA yoldan çıkıp 25 metre yuvarlanan kamyo-
netteki İrem Alanay hayatını kaybetti, babası sürücü İbrahim 
Alanay ise yaralandı. Yaralanan İbrahim Alanay ambulans-
lahastaneye kaldırıldı. Alanay’ın diğer çocuğu Ömer Asaf 
Alanay (6) ise kazayı hafif sıyrıklarla atlattı. İrem Alanay’ın 
cansız bedeni Alanya Belediye Morgu’na kaldırıldı. DHA

Yoldan çıkan kamyonet 25 metre yuvarlandı

SES Antalya Şube Eş Başkanı Şük-
ran İçöz, helikopter kazası ile ilgili 
açıklamalarda bulundu.  Kazada ha-
yatını kaybedenlerin ailelerine ve 
çalışma arkadaşlarına başsağlığı di-
leyen İçöz, bu üzücü olayın sadece 
bir kaza olarak değerlendirilemeyeceğini ifa-
de ederek yetkililere çağrıda bulundu. İçöz, 
helikopter ambulanslarının alımı ve deneti-
mi, pilotların eğitim durumu ve hava koşul-
larına uygun uçuş planlaması gibi soruların 
cevaplanmasını talep etti.

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendi-
kası (SES) Antalya Şube Eş Başkanı Şükran 
İçöz Muğla’da sağlık emekçilerini taşıyan he-
likopterin düşmesi hakkında açıklamalarda 
bulundu. Muğla’da Helikopter kazasında ya-
şamını yitirenlerin ailelerine, sevenlerine ve 
çalışma arkadaşlarına baş sağlığı ve sabır di-
leyerek sözlerine başlayan Şükran İçöz; ya-
şanan bu elim olayı bir kaza olarak geçişti-
rilemeyeceğini ve yetkililerin aydınlatması 
gereken noktalar olduğunu ifade etti. İçöz, 
“yaşanan bu üzücü olay sonrası yetkililerin 
şu sorulara cevap vermesi gerekir; Helikop-
ter ambulans alımlarının nasıl yapıldığı ve 
teknik şartnameye uygunluğunun denetimi 
yapılmış mı? Pilotlar gerekli eğitim ve dona-
nıma sahip mi? Olumsuz hava koşullarında 
ambulans helikopter uçuşlarını yönlendiren 

merkez neresidir? Gerekli uyarı ve yönlendir-
meler yapılmış mıdır? Bu soruların cevapları-
nı merak ediyoruz” dedi.

Her türlü kazanın önüne geçecek olan yak-
laşım; bilimsel yaklaşım, yeterli donanım ve 
eğitimdir diyen Şükran İçöz, “Yaşanan her iş 
cinayetinin ardından hesap vermesi gereken 
yetkililer ne hesap veriyor ne de onlardan bir 
hesap soruluyor. ‘Bu işin fıtratında bu var’, 
‘Kaza ya da Kader’ denilerek sorumluluk ma-
kamında olanların sorumsuzluklarının üze-
ri kapatılıyor. İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği Ka-
nunun tam olarak uygulanması için gereken 
yasa ülkemizde 12 yıldır erteleniyor. Bu süre 
boyunca yaşanan iş cinayetinde binlerce 
emekçi yaşamını kaybetti. Sağlıklı ve güvenli 
bir ortamda çalışmak işçi, kamu emekçisi her 
çalışanın hakkıdır. Bu sürekli erteleme poli-
tikası iş yerlerindeki sağlık ve güvenlik stan-
dartlarını zayıflatmakta, ayrıca iş yerlerinin, 
yöneticilerin/patronların işçi sağlığı ve gü-
venliğine yeterli ciddiyeti ve özeni gösterme-
melerine, bu alandaki yatırımlarını erteleme-
lerine ve sonuç olarak iş kazaları ve meslek 
hastalıklarının artmasına neden olmakta-
dır. Bu vesileyle bir kez daha ifade ediyoruz. 
İş kazası yoktur. İşçi cinayeti vardır.  İşçi sağ-
lığı ve güvenliği tedbirleri çalışma yaşamının 
her alanında eksiksiz uygulanmalıdır” ifade-
lerine yer verdi.

KuMlucA’dA sabah ava git-
mek için evden ayrılan ve ken-
disinden haber alınamayan 55 
yaşındaki Ünal Çağlayan, ölü 
olarak bulundu. Kumluca’nın 
Güzören Mahallesi’nde çiftçilik 
yapan Ünal Çağlayan, ailesine 
ava gideceğini söyleyerek evin-
den ayrıldı. Akşam saatlerinde 
eve dönmemesi üzerine endi-
şelenen ailesi, telefonla ulaşa-
mayınca durumu jandarmaya 
bildirdi.

Gece saatlerinde, Karagöl 
Yaylası ile Göllü Yaylası yol 
kavşağında Ünal Çağlayan’a ait 
otomobil bulundu. Aile üyele-
ri ve yakınlarının sabah erken 
saatlerde bölgedeki aramaları 

sonucu Çağlayan’ın cansız be-
deni, otomobilinin bulunduğu 
noktanın yaklaşık 200 metre 
ilerisinde bulundu. Çağlayan’ın 
başında küçük yaralar bulun-
masına rağmen darp ya da si-
lahla yaralanma izine rastlan-
madığı bildirildi. 

İlk değerlendirmelere göre, 
Ünal Çağlayan’ın kalp krizi so-
nucu hayatını kaybetmiş olabi-
leceği ihtimali üzerinde durulu-
yor. Olay yerine gelen Kumluca 
cumhuriyet Savcısı’nın incele-
melerinin ardından Ünal Çağ-
layan’ın cenazesi, kesin ölüm 
nedeninin belirlenmesi için An-
talya Adli Tıp Kurumu Mor-
gu’na kaldırıldı. İHA

MuğlA’dA meyda-
na gelen helikop-
ter kazasında ha-
yatını kaybedenler 

için Antalya’da tören düzenlen-
di. Muğla’daki otopsi işlemlerinin 
ardından deniz Kuvvetleri Komu-
tanlığı’ndan emekli pilot albay 1 
çocuk babası Tamer Gönül, 2 ço-
cuk babası doktor cengiz coşkun 
ve 3 çocuk babası acil tıp teknis-
yeni Selçuk Saykal’ın cenazeleri 
Antalya’ya getirildi. Kara Kuvvet-
leri Komutanlığı’ndan emekli kıdemli pilot 
albay 1 çocuk babası Bayram Çiçek’in (53) 
cenazesi ise Muğla’dan memleketi Mersin’in 

Mut ilçesine gönderildi.
Kepez ilçesindeki Ağız ve diş Sağlığı Mer-

kezi helikopter pistinde düzenlenen törene, 
Sağlık Bakan Yardımcısı dr. Halim Özçevik, 

Antalya Valisi Hulusi Şahin, Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
İl Emniyet Müdürü İlker Arslan, İl Jan-
darma Komutanı Tuğgeneral Tarık He-
kimoğlu, Kamu Hastaneleri Hizmetle-
ri Başkanı dr. Murat Türkyılmaz, siyasi 
partilerin temsilcileri, ölenlerin yakın-
ları ve meslektaşları katıldı. Törende 
gözyaşı döken ölen pilot ve sağlıkçıla-
rın yakınlarını sağlık personeli teskin 
etmeye çalıştı. Öz geçmişlerinin okun-
masından sonra Antalya İl Müftüsü 

Nazif Fethi Yalçınkaya dua edip helallik iste-
di. Törenin ardından Tamer Gönül’ün cena-
zesi, toprağa verilmek üzere İzmit’e gönderil-
di.  dHa

Gözyaşları 
sel oldu

Muğla Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin önündeki pistten kalkış 
yaptıktan hemen sonra hastane binasına çarpıp düşen helikopterde 

hayatını kaybeden 4 kişiden pilot Tamer Gönül, doktor Cengiz Coşkun 
ve acil tıp teknisyeni Selçuk Saykal için Antalya’da tören düzenlendi

MANAVGAT’TA cumarte-
si günü saat 13:00’te başla-
yan ve 5 saat süren, metreka-
reye 106 metreküp yoğun ve 
şiddetli yağışın ardından ha-
yat normale dönüyor. Side 
Mahallesi’nde vatandaşla-
rın yaşadığı ve selden za-
rar gören evler jandarma ve 
AFAd ekipleri tarafından te-
mizlenirken, Kızılay ekiple-
ri tarafından vatandaşlara ih-
tiyaç malzemeleri dağıtıldı. 
Side Mahallesi’nde 40 evi sel 
suyu basarken, 300 kişi mağ-
dur oldu. Türk Kızılay Manav-
gat Şube Başkanlığı tarafın-
dan vatandaşlara ihtiyaç kiti 
dağıttı. Türk Kızılay’ın kurul-
duğu günden bu yana afet-
lerde zarar gören vatandaşla-
ra yardımlarda bulunduğunu 
hatırlatan Manavgat Şube 
Başkanı Pınar Kapukaya, “Yo-
ğun yaşanan yağışın ardın-
dan hemen harekete geç-
tik. Selden en çok zarar gören 
Side Mahallesi’nde bugün ih-
tiyaç sahipleri için hijyen kiti, 
battaniye ve elektrikli ısıtıcı 
dağıtıyoruz. Şu anda ilk etap-
ta vatandaşlarımızın ihtiya-
cı olan acil kitlerimizi onlara 
ulaştırıyoruz” dedi.

SERALARDA İNCELEME
Yoğun ve şiddetli yağış se-

bebiyle ilçe genelinde birçok 
sebze ve muz serasını da su 
bastı. Örenşehir Mahallesi’n-
de meydana gelen hortumda 
ise birçok seranın kaplama-
ları yırtıldı. Zarar gören se-
ralarda Tarım ve Orman İlçe 
Müdürü Hakan Kapaklı, Zira-
at Odası Başkanı Rasim Me-
tin ve TARSİM Antalya Bölge 
Müdürü Muharrem Ünal ta-
rafından inceleme yapıldı. Zi-
raat Odası Başkanı Rasim Me-
tin, “Örenşehir Mahallemizde 
yağış sırasında oluşan hor-
tum sebebiyle 5- 6 muz se-
rasında büyük çaplı hasar 
meydana geldi. Yine ilçemiz 
genelinde değişik mahalle-
lerde bulunan muz ve sebze 
seralarını da su bastı. Zarar 
gören seralarda Tarım ve Or-
man İlçe Müdürümüz Hakan 
Kapaklı ve TARSİM Bölge Mü-
dürümüz Muharrem Ünal’la 
birlikte inceleme yaptık. Çift-
çilerimize ve üreticilerimi-
ze herhangi bir afet nedeniy-
le maddi kayıplarının telafi 
edilmesi için TARSİM sigorta-
sı yaptırmasını tavsiye ediyo-
rum” dedi. dHa

Selden etkilenenlere 
yardım çalışması

Manavgat’ta sel felaketinin ardından Türk 
Kızılay tarafından mağdur vatandaşlara 

ihtiyaç malzemeleri dağıtıldı. Yağış nedeniyle 
zarar gören seralarda ise İlçe Tarım ve 

Orman Müdürlüğü, Ziraat Odası ve TARSİM 
yetkilileri tarafından inceleme yapıldı

Basit bir kaza değil
SES Antalya Şube Eş Başkanı 
Şükran İçöz, Muğla’da sağlık 

çalışanları taşıyan helikopterin 
düşmesiyle ilgili yaptığı 

açıklamada, kazanın basit bir 
olay olarak geçiştirilemeyeceğini 

ve işçi sağlığı ile güvenliği 
tedbirlerinin her alanda eksiksiz 

uygulanması gerektiğini 
vurguladı

GÜVEN 
GÜNEŞ

Kumluca’da 
kayıp 
avcıdan
acı haber

Sağanak yağış ve fırtınaya dikkat
METEOROlOJİ 4’üncü Bölge 

Müdürlüğü’nden yapılan açık-
lamada, Antalya’da gök gürül-
tülü sağanak ile fırtınanın 2 
gün etkili olacağı kaydedildi. İl 
genelinde gök gürültülü sağa-
nağın bugün sabah saatlerin-
den itibaren etkili olmasının 
beklendiği; Kaş, demre, Finike, 
Aksu, Serik, İbradı, Manavgat 
ve Alanya ilçelerinde şiddet-
li, yer yer aşırı yağışların görü-
lebileceği ifade edildi. Yağışla-
rın, Konya-Antalya kara yolu 
ve Alacabel geçidi olmak üzere 

1400 rakım üzeri yüksek kesim-
lerde yoğun kar yağışı şeklin-
de olmasının beklendiği kayde-
dildi. Yağış ve fırtına nedeniyle 
yaşanabilecek olumsuzlukla-
ra karşı Meteoroloji 4’üncü Böl-
ge Müdürlüğü tarafından yapı-
lan uyarıda, “Kuvvetli yağışlar 
sebebi ile sel, su baskını, kuv-
vetli rüzgar ve fırtına, yıldırım, 
ulaşımda aksamalar, kıyılarda 
küçük çaplı dolu yağışı ve hor-
tuma  karşı dikkatli ve tedbirli 
olunmalıdır” ifadelerine yer ve-
rildi.  dHa
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Yurttan
kısa kısa

Ülkenin en genç 
pilot adayı oldu

BURSA’DA yaşayan ve Ultralight 
Pilot Lisansı (UPL) almak için uçuş 
eğitimine başlayan lise 11’inci sınıf 
öğrencisi Defne Özcan (16), Türkiye’de 
solo uçuş gerçekleştiren en genç kadın 
pilot adayı oldu. Tek motorlu kırmızı 
uçağıyla ilk solo uçuşunu yapan Defne 
Özcan, gökyüzündeki deneyimini 
anlatarak, “İlk Türk Kadın Pilot Sabiha 
Gökçen’in yolundan gidiyorum” dedi. 

Sahte alkol 
operasyonu

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, sahte 
alkol imalatçılarına yönelik 81 ilde son 
bir haftada gerçekleştirilen ‘Çengel-13’ 
operasyonlarında 37 şüphelinin ya-
kalandığını açıkladı. Yerlikaya, “Sahte 
alkol imalatçılarına yönelik son 1 
haftadır devam eden ve jandarmamız 
tarafından düzenlediğimiz ‘Çengel-13’ 
operasyonlarında; 10 bin 600 litre sahte 
alkol ve etil alkol ele geçirildi” denildi. 

DEAŞ’a yönelik 
baskın: 3 tutuklama

İSTANBUL’DA silahlı terör örgütü 
DEAŞ’a yönelik operasyon düzenlen-
di. Operasyonda, saldırı hazırlığında 
oldukları belirlenen 3 örgüt üyesi 
yakalandı. 2’si kadın 3 DEAŞ üyesinin 
cep telefonlarında el yapımı patlayıcı 
ve intihar yeleği yapımına ilişkin 
bilgiler olduğu tespit edildi. İfadeleri 
tamamlanan şüpheliler, 3 örgüt üyesi 
tutuklanarak cezaevine gönderildi. 

40 köy yolu 
ulaşıma kapalı

METEOROLOJİ Genel Müdürlü-
ğü’nün uyarılarının ardından Tunce-
li’de kar yağışı etkili oldu. Yağış nede-
niyle Nazımiye ilçesinde 23, Ovacık 
ilçesinde 17 olmak üzere toplamda 
40 köy yolu, ulaşıma kapandı. Vali 
Bülent Tekbıyıkoğlu’nun talimatıyla İl 
Özel İdaresi’ne bağlı 59 araç ve 120 ki-
şilik ekiple yolların ulaşıma açılması 
için temizleme ve küreme çalışmaları 
yapılıyor. 

Helikopterin 
enkazı kaldırıldı

MUĞLA Eğitim ve Araştırma 

Hastanesi’nin önündeki pistten 

kalkış yaptıktan hemen sonra 

hastane binasına çarpıp düşen, 

4 kişinin hayatını kaybettiği 

Sağlık Bakanlığı’na ait ambu-

lans helikopterin enkazı, Sivil 

Havacılık Genel Müdürlüğü ve 

Türk Havacılık ve Uzay Sanayii 

A.Ş. (TUSAŞ) ekiplerinin ince-

lemesinin ardından dün vinçle 

bölgeden kaldırıldı.

Okulda ihmal 
iddiasına dava

İSTANBUL’DA 12 yaşındaki 

Erdem Karaman, okul bahçesinde 

arkadaşlarıyla top oynadığı sırada 

ayağının kaymasıyla düşerek 

kafasını beton zemine çarptı. 

Annesinin hastaneye götürdüğü 

çocuk beyin kanaması geçirdiği 

belirlenerek ameliyata alındı. En-

tübe olarak yoğun bakıma alınan 

Karaman hala uyandırılamazken 

ailesi okul yönetimi hakkında suç 

duyurusunda bulundu.

Şanlıurfa’da 
eylem yasağı

ŞANLIURFA Valiliği, il ve ilçe 

genelinde gösteri ve yürüyüşlerin 

5 gün süreyle yasaklandığını 

duyurdu. Yapılan açıklamada, 

“Ayrıca, bu tür etkinliklere destek 

vermek amacıyla ilimize gelen 

şahısların ve araçların Şanlıurfa 

sınırlarına girişleri de 23 Aralık 

2024 saat 00.01’den 27 Aralık 

2024 saat 23.59’a kadar il merkezi 

ve ilçeler dahil olmak üzere ya-

saklanmıştır” denildi.

DHA-İHA

TİP Genel Başkanı Erkan Baş, Pazar günü 
Antalya’daydı. İrfan Değirmenci ve Eko-
nomist Prof. Dr. Zeynep Ökten’le birlikte 

TİP’in ‘Halk İçin Ekonomi Paketi’ni anlattılar. 
Erkan Baş, AKP’nin ‘Hedef 2023’ programını 
hatırlattı. Yani iktidar partisinin 2023 hedef-
lerini. 2011 genel seçimleri öncesinde ilan 
edilmişti bu hedefler. AKP’nin vaatleriydi yani. 
Bu vaatlerle oy alıp iktidarlarını pekiştirdiler. 
Üzerinden 13 yıl geçti. 2023 geride kaldı. ‘He-
def 2023’ programı AKP’nin sayfasında duruyor 
halen. Kaldırmaya bile gerek duymamışlar. 
“Ben hatırlattım diye kaldırırlar. Kaldırılmadan 
önce bakın” dedi Erkan Baş. Baktım. 

ENFLASYON PALAVRALARI

“Cumhuriyetimizin 100. yılı için başlı-
ca hedeflerimiz şunlardır” deyip sıralamışlar 
mesela: “Dünyanın ilk 10 ekonomisi içinde yer 
almak. Enflasyon ve faiz oranlarını tek haneli 
rakamlara indirmek. İhracatımızı 500 milyar 
dolara ulaştırmak. En az 2 trilyon dolarlık bir 
ekonomi büyüklüğüne ulaşmak. İşsizlik oranını 
yüzde 5’e indirmek, istihdam oranını da en az 
yüzde 50’ye yükseltmek”. Enflasyonu tek haneli 
rakamlara indireceklerini söylemişler değil 
mi? Hem de 2023’te… Bir hafta sonra 2025’e 
gireceğiz. Merkez Bankası açıkladı: Yıl sonu 
enflasyon beklentisi yüzde 45.28… 

GÜNEŞ BALÇIKLA 
SIVANMAZ

Peki işsizlik? Hani 
yüzde 5’e indireceğiz 
demişler ya; inmiş 
mi? TÜİK 2024’ün 
üçüncü çeyreğinde, 
yani Temmuz-Eylül 
arasında işsizliğin 
yüzde 8.7 olduğunu 
açıkladı. Bu bir dü-
men… Bir aylık işsiz-
liği sayıyorlar. İş ara-
maktan vazgeçenler 
‘atıl işgücü’ hanesine 
alınıyor. Yani onlar 
artık işsiz sayılmıyor-
lar. Atıl işgücü oranı yüzde 26.5… Gerçek bu 
yani. Dört kişiden biri işsiz… Meseleye buradan 
bakmayalım, büyük fotoğrafı görmeyelim, uyan-
mayalım diye rakamlara takla attırıp duruyorlar. 
Fakat güneş de balçıkla sıvanmıyor.

KENDİ SÖYLER, KENDİ OYNAR

Başka ne vaatlerde bulunmuşlar? “Bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra da mali disip-
lini kararlılıkla sürdürecek, enflasyonla ciddi 
biçimde mücadele edecek ve kişi başı geliri 
25 bin dolara çıkaracağız” demişler mesela. 

Enflasyonun ne halde 
olduğunu söyledik. Kişi 
başı gelir ne oldu peki? 
Biz söylersek ‘yalancı’ 
derler; kendileri söyle-
sin. Cumhurbaşkanı Yar-
dımcısı Cevdet Yılmaz, 
2024 sonu itibarıyla 
kişi başına düşen gelirin 
15 bin doları aşmasını 
beklediklerini duyurdu. 
Ne zaman söyledi bunu? 
Geçen ayın başında… 

SENDİKAL 
ÖZGÜRLÜK MASALI

Ekonomik vaatleri 
okuduktan sonra bir de demokrasi, hukuk gibi 
başlıklara bakayım dedim. Ne demiş AKP 13 yıl 
önce? “AKP’nin yolsuzlukla mücadele konusun-
daki kararlı tutumu güçlenerek devam edecek-
tir” demişler mesela. “AKP’nin adalet vizyonu, 
güven veren adalettir” demişler mesela. “Çalı-
şanlara daha fazla özgürlük” deyip, “Örgütleme 
önündeki engeller kaldırılarak sendikal örgüt-
lenme oranları ile toplu sözleşmeden yararlan-
ma oranları AB ortalaması düzeyine çıkarıla-
cak” demişler mesela. Bir güldüm, bir güldüm; 
Allah da sizi güldürsün!

AKP’NİN sAYFAsıNDAKİ GErÇEKlEr

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

GAzETEMİzİN günde-
me getirdiği ve Antal-
ya’nın son dönemde 
kamuoyunu meş-

gul eden Kızılarık Mahalle-
si sakinleri ile Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü arasındaki fahiş ecrimisil 
artışının ardından, bölge sakinleri ba-
rınma haklarını savunmak için yeni 
bir adım atarak Kızılarık Barınma Hak-
kı Bürosu’nu açtı. Açılışa, yerel yöne-
tim temsilcileri ve çeşitli sivil toplum 
kuruluşlarından yetkililer de katıldı.

SİYASİLER AÇILIŞA KATILDI

Kızılarık Barınma Hakkı Bürosu’nu 
açılışına CHP Antalya Milletvekili Ca-
vit Arı, Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Başdanışmanı Cem Oğuz, An-
talya Barosu eski Başkanı Polat Bal-
kan, Muratpaşa Belediye Başkan Yar-
dımcı Nuran Yılmaz, Kızılarık Muhtarı 
Sinan Fırat ve CHP Muratpaşa ilçe yö-
neticileri katıldı. Kızılarık Barınma Plat-
formu sözcüsü Avukat Engin Akbaba, 
“Haklı mücadelemizi büyüterek sürdü-
receğiz. Vakıfları mahallenin barınma 
sorununu çözmek için adım atmaya 
çağırıyoruz. Bu mücadelemizi güçlen-
dirmek için büromuzu açıyoruz. Yüzyıl-
lardır burada yaşayan halk olarak fa-
hiş ecrimisil artışları kabul edilemez. 

Bu sorun daha önce Kepez’de ve diğer 
yerlerde nasıl çözüldüyse burada da 
çözülebilir” dedi. Akbaba ayrıca, bölge-
nin ranta kurban gitmemesi gerektiği-
ni de vurgulayarak, “Bu artışların tek 
bir açıklaması var. Bölge halkına: ‘Bu-
rayı terk edin’ demektir. Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü’nün mahalle halkını bura-
dan göndermek gibi bir kaygısı olduğu 
açıktır. Bölge sakinlerini ranta kurban 
etmeyeceğiz ve bu toprakların asıl sa-
hiplerinin yine burada yaşaması için-
de mücadelemizi sonuna kadar sürdü-

receğiz” dedi.

ÇÖZÜM MASASI KURULUYOR 

Büyükşehir Belediyesi Başkan Baş-
danışmanı Cem Oğuz, “Yapılacak tek 
bir şey var oda 4706 sayılı yasayı işlet-
mektir. Vakıflar ecrimisilleri geri çek-
melidir. Antalya Valiliği, Büyükşehir 
Belediyesi, Muratpaşa Belediyesi, Va-
kıflar Bölge Müdürlüğü, Hazine ve ma-
halle temsilcilerinden oluşan bir çö-
züm masası kurmak için adım attık” 
dedi.

CAVİT ARI: TAKİPÇİSİYİZ
CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı, 

ısrarlı bir mücadeleyle bu sorunu çöze-
bileceklerini ifade ederken Muratpaşa 
Belediyesi ve Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi’nin de bu konuda kendi üstle-
rine düşenleri yapacaklarına söz verdi-
ğini belirterek, “Sorun sadece mülkiyet 
meselesi değil aynı zamanda bir kül-
tür, tarih ve yaşanmışlıkların da soru-
nudur. Mücadele ısrarla ve bölünme-
den ayrışmadan sürmesi gerekiyor” 
ifadelerini kullandı.

ANTALYA Büyükşehir Be-
lediyesi Aralık Ayı Olağa-
nüstü Meclis Toplantısı, Mu-
hittin Böcek başkanlığında 
Büyükşehir Belediyesi Hiz-
met Binası’nda bulunan 
Meclis Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Yeni yıl ön-
cesi son meclis toplantısın-
da 7 gündem maddesi oy-
landı. Toplantıda görüşülen 7 gündem 
maddesinin tamamı oy birliğiyle kabul 
edilerek karara bağlandı. Toplantının 
açılış konuşmasında Başkan Muhittin 
Böcek, 29 Aralık’ta Muğla’da meyda-
na gelen helikopter kazasında hayatını 
kaybeden sağlık çalışanları ve pilotlar 
için başsağlığı diledi.

Antalya Büyükşehir Belediye Mecli-
sinin 9 Aralık 2024 tarihli toplantısın-
da gündeme gelen 65. madde, Aralık 
Ayı Olağanüstü Meclis Toplantısında 
oy birliğiyle kabul edildi. Kabul edilen 

düzenleme kapsamında Bü-
yükşehir Belediyesinin so-
rumluluğunda bulunan 
toptancı hallerinde faaliyet 
gösteren işyerlerinden alı-
nacak teminat bedelleri be-
lirlendi. Sebze ve Meyve Ti-
careti ve Toptancı Halleri 
Hakkındaki Yönetmeliğin 
ilgili maddeleri uyarınca, 
2025 yılı için kiracılardan, 
işyerlerinin 1 yıllık kira be-
deli kadar, maliklerden ise 
bulunduğu toptancı halin-

deki kiralama yoluyla işletilen emsal 
işyerinin 1 yıllık kira bedeli kadar na-
kit veya banka teminat mektubu talep 
edilecek.

Başkan Böcek, oylamaların ardından 
yaptığı konuşmada 2024 yılını değer-
lendirerek yeni yıl için dileklerini pay-
laştı. Böcek, “2024 yılını başarılarımız, 
üzüntülerimiz ve yaşadığımız olumsuz 
olaylarla geride bıraktık. Sevgili Antal-
yalılar için gece gündüz demeden çalı-
şan ilçe belediye başkanlarıma, meclis 
üyelerime, tüm siyasi partilere, Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’ne, Antal-
yamız adına destekleri için teşekkür 
ediyorum. 2025 yılında yine, azimle, 
gururla hep birlikte ilçelerimizin, An-
talya ilimizin başarısı için, sağlıkla, hu-
zurla, ailenizle birlikte güzel günler-
de tüm vatandaşlarımızın hayallerinin 
gerçekleşeceği bir yıl olmasını diliyo-
rum. Herkese mutlu yıllar” dedi.  DHA

KızılarıK için 
çözüm masası

Kızılarık’taki fahiş ecrimisillerin geri çekilmesi gerektiğini belirten Büyükşehir Belediye 
Başkanı Başdanışmanı Cem Oğuz; Valilik, Büyükşehir, Muratpaşa Belediyesi, Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü, Hazine ve mahalle temsilcilerinden oluşan çözüm masası kurduklarını söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Son meclis toplandı
Büyükşehir Belediyesi Aralık Ayı Olağanüstü Meclis Toplantısı, Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek başkanlığında 

gerçekleştirildi. Toplantıda, yeni yıl öncesinde gündemde yer alan 7 madde görüşülerek oy birliğiyle kabul edildi
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Dünyadan 
kısa kısa

Sırbistan’da en 
kalabalık eylem

SIRBİSTAN’IN başkenti Belgrad’da 
on binlerce kişi, 1 Kasım’da 15 kişinin 
hayatını kaybetmesine neden olan 
tren istasyonunun girişindeki çatının 
çökmesi olayı nedeniyle Sırbistan 
Cumhurbaşkanı Aleksandar Vucic ve 
hükümeti protesto etti. Yetkililerin 100 
binden fazla kişinin katıldığını açıkladı-
ğı gösterinin ülke tarihinin en kalabalık 
protesto gösterisi olduğu kaydedildi.

Trump’ın dikkat 
çeken yeni adayı

ABD’NİN 47. Başkanı seçilen ve 20 
Ocak’ta göreve resmen başlamasına 
sayılı günler kalan Donald Trump, 
yeni hükümetinde önemli pozisyonlar 
için belirlediği milyarderleri tek tek 
açıklıyor. Trump, Savunma Bakan 
Yardımcılığına milyarder yatırımcı 
Stephen Feinberg’i aday göstereceğini 
duyurdu. Feinberg, Trump’ın 2017-
2021 döneminde istihbarat danışma 
kurulunda görev yaptı. 

Fico, Putin’le gaz 
sevkiyatını konuştu

SLOVAKYA Başbakanı Robert Fico, 
Rus enerji devi Gazprom ile Ukrayna 
üzerinden Slovakya’ya enerji nakli 
için yapılan anlaşma bu yılın sonunda 
sona ermeden Rusya’nın başkenti 
Moskova’ya sürpriz bir ziyaret ger-
çekleştirdi. Moskova’da temaslarda 
bulunan Fico, Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin ile bir araya geldi. 
Görüşmede Rus gazının Slovakya›ya 
sevkiyatı ele alındı.

İran’dan Suriye’ye 
müdahale açıklaması

İRAN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü İs-
mail Bekayi, İran’ın önceden Suriye’ye 
müdahalesinin terörizmle mücadele 
amacıyla olduğunu belirterek, “Geç-
mişte bazı gruplarla iletişimdeydik. 
Fakat, Suriye’deki mevcut yönetimle 
doğrudan bir bağlantımız bulunma-
maktadır” dedi. Bekayi, Türkiye ile 
Suriye konusunda fikir alışverişinde 
bulunduklarını kaydetti. 

Kremlin’den 
iddialara yanıt

KREMLİN, Beşar Esad’ın eşi 

Esma Esad’ın boşanmak ve Lond-

ra’ya taşınmak istediğine ilişkin 

iddiaları yalanladı. Kremlin 

sözcüsü Dmitriy Peskov yaptığı 

açıklamada, Esma Esad’ın boşan-

mak istediğine ilişkin haberlerin 

‘gerçeklerle örtüşmediğini’ söy-

ledi. Peskov ayrıca Esad’ın mal 

varlıklarının dondurulduğuna 

yönelik iddiaları da reddetti.

Kanada’ya 
yaptırım kararı

ÇİN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü 

Mao Ning, Kanada’nın son 

dönemde insan hakları ihlalleri 

iddiasıyla Çinli personele yönelik 

yaptırımlar uyguladığını belirtti. 

Mao Ning, ulusal egemenlik, 

güvenlik ve kalkınma çıkarlarını 

korumak ve Çin vatandaşları ile 

kuruluşlarının meşru haklarını 

savunmak amacıyla yaptırım 

kararı alındığını duyurdu.

Zurabişvili, bir 
hafta süre tanıdı

GÜRCİSTAN Cumhurbaşkanı 

Salome Zurabişvili, başkent 

Tiflis’te ABD ve AB tarafından 

da desteklenen gösterilerde bir 

konuşma yaptı. Zurabişvili, ikti-

dardaki Gürcü Rüyası Partisi’nin 

Kurucu Onursal Başkanı Bidzina 

İvanişvili ile görüşmeye hazır ol-

duğunu ve seçimlerin yenilenme-

si konusunda 29 Aralık’a kadar 

anlaşmaları gerektiğini söyledi.

DHA-İHA

Şu ahir ömrümde, fikir ayrılıklarımız olması-
na karşın hangi meslekten, hangi mezhep-
ten, hangi etnik kökenden gelirse gelsin, 

başarılarına ve emeğine her zaman saygı duy-
duğum arkadaşlarım oldu. 

Öyle ya hepimizin arkadaşları, arkadaşlıkları 
farklı olsa da sonunda arkadaşız. 

Biriyle uslu, kibar, ağırbaşlı olurken, diğerine 
şakalar yapıyoruz. 

Biriyle oturup ciddi ciddi konuşurken diğe-
rine saçma sapan şeyler söyleyerek gülüyoruz. 
Biriyle oturup çay içerken diğeriyle hafif demle-
nebiliyoruz. 

Bir arkadaşımızın derdini dinleyip ona aklı-

mız yettiğince öğüt verebilirken, diğerinin ver-
diği öğütleri dinleyebiliyoruz 

Yani sanki hepsi bir bulmacanın parçaları 
gibi! 

Bütün arkadaşlarımızı bir araya getirince orta-
ya karışık bir hazine çıkıyor! 

Bir arkadaşım buna ‘Arkadaş hazinesi!’ diyor 
ve ekliyor; 

‘Beni bazen benden daha iyi anlayan, iyi gü-
nümde, kötü gönümde beni yalnız bırakmayan 
arkadaşlarım. Hepsi farklı günlerde aldığım 
rengârenk Antidepresan gibi!’

*** 
Antalya’da ürünleri ile dünya piyasalarında 

haklı bir yer edinen öz sermayeli bir şirke-
tin fabrika binası girişindeki duvara yazılı 
şu sözleri not etmişim;

‘Dünyamızın karşı karşıya olduğu en 
büyük tehlike, O’nu başkasının kurtaraca-
ğına inanmaktır. Daha iyi bir Dünya’ya, 
daha iyi bir geleceğe inanıyor, dünyanın 
bizim için yaptığından daha fazlasını ona 
geri vermek için çalışıyoruz. Seçenekle-
rimizi ve sınırlarımızı zorlamak ve aşmak 
için, yaşamın içine cesaretle dalıyoruz. 

Sürekli öğrenerek, kendini geliştirerek ve her 
anından zevk alarak, inandığımız değerleri 
adım adım inşa ediyoruz. Başarıyı bütünün 
iyiliğinde arıyor, bilinmeyene adım atmaktan 
korkmuyoruz. Hep yeni, daha iyi ve özgün 
olanı bulmak için araştırıyor, öğrendiklerimizi, 
keşfettiklerimizi, tüm dünya ile paylaşıyoruz.’

***
Şu söz, Hindistan Bağımsızlık Hareketinin 

Siyasi ve Ruhani lideri Mahatma Gandhi’nindir;
‘Dünya herkesin ihtiyacına yetecek kadarını 

sağlar, fakat herkesin hırsını karşılamaya yete-
cek olanı değil.’

Fahrettin 
HEPKESKİN

Dünyayı 
dostluk 

kurtaracak

KAş’IN Gökçeyazı 
Mahallesi halkı, İn-
cir Ağacı mevkiinde 
açılması planlanan 

mermer ocağına karşı ey-
lem yapmaya hazırlanıyor. 
Mermer ocağının doğal ya-
şamı, tarım ve hayvancılığı 
tehdit edeceğini ayrıca böl-
gede bulunan yüzlerce yıllık 
meşe ve yıllık zeytin ağaçla-
rının yok edilmesine neden 
olacağını söyleyen mahalle 
sakinleri, hem geçim kaynak-
larını hem de bölgenin doğal 
ve kültürel mirasını korumak 
için eylem yapacaklar

BÖLGEDEKİ TARIM VE 
HAYVANCILIĞI BİTİRECEK

Kaş Çevre ve Kültür Derneği yaptı-
ğı açıklamada, “Kaş Gökçeyazı’da açıl-
ması planlanan mermer ocağı, yüzler-
ce yıllık meşe ve binlerce yıllık zeytin 

ağaçlarını tehdit ediyor. Mahalle halkı, 
tarım ve hayvancılık faaliyetlerini teh-
likeye atan bu projeye karşı birleşiyor” 
diyerek bu girişime tepki gösterdi. 

Derneğin açıklamasının devamın-

da bölgedeki tarım ve hayvancı-
lığa dikkat çekilerek, “Gökçeyazı 
Mahallesi İncir Ağacı mevkiinde 
açılması planlanan mermer oca-
ğı, bölgedeki doğal yaşamı ve 
mahalle halkının geçim kaynak-
ları olan tarım ve hayvancılığı 
bitirecektir. Mahallede bin 500 
küçükbaş, 50 büyükbaş hayvan 
yetiştirilmekte ve bu hayvanlar 
için proje alanı mera olarak kul-
lanılmaktadır. Ayrıca, mahalle-
de arpa, buğday, burçak, yonca, 
fiğ, susam ve nohut gibi tarım-
sal ürünler yetiştiriliyor. Halk, 
mevsimine göre defne yapra-
ğı, meşe palamudu, sandal çi-
leği, böğürtlen, çam fıstığı, ke-
kik, adaçayı, kanlıca mantarı 

ve menengiç gibi ürünler toplayarak 
da geçimini sağlıyor. Mermer ocağı 
ise tüm bu kaynakları yok edecek ve 
ekosistemin dengesini bozacak” de-
nildi.

ÇAĞRI YAPILDI 

“Çocuklarımıza sağlıklı bir gele-
cek bırakabilmek için tüm kaş coğraf-
yasında toprağımıza, ormanımıza ve 
suyumuza sahip çıkacağız” ifadele-
ri kullanılan açıklamanın devamında, 
“Ormanların nefes almamızı sağlandı-
ğı unutulmamalıdır. Kesilen her ağacın 
ekosistemi tahrip etmektedir. Bilim in-
sanları tarafından artan sıcaklıklar, ku-
raklık ve küresel ısınmanın tarım üre-
timini olumsuz etkilediği belirtilirken, 
20 yıl içinde 200 milyon insanın iklim 
değişikliği kaynaklı göç etmek zorun-
da kalacağını belirtilmektedir. Bu ne-
denle bu eylem yalnızca Kaş halkının 
değil aynı zamanda tüm Antalyalıla-
rında bir sorunudur. Eylemimize tüm 
Antalya halkının yanı sıra yerel yöne-
tim temsilcileri ve siyasi parti temsilci-
lerini de bu doğa katliamına karşı bir-
likte olmaya davet ediyoruz” ifadeleri 
kullanıldı.   

BÜYÜKşEHİR Belediyesi, kuv-
vetli yağışın beklendiği Antal-
ya’da, yaşanabilecek olumsuz-
luklara karşı önlemlerini artırdı. 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si ASAT Genel Müdürlüğü ekiple-
ri, ulaşımda sorun yaşanmaması 
için Çallı, Otogar, Meydan, Mev-
lana, şarampol, Güllük, Falez, An-
talyaspor, Gıyasettin Keyhüsrev 
kavşaklarındaki yağmur suyu ka-
nallarını ve mazgalları kombine 
kanal temizleme aracı ile temiz-
ledi. Yağmur suyu deşarj pompa-
larının da bakımı gerçekleştirildi. 
Büyükşehir Belediyesi Atık Yöneti-
mi ve İşletmeler şube Müdürlüğü 
ekipleri de caddelerdeki yağmur 
suyu mazgallarını açarak, tıkan-
maya neden olabilecek çöp ve 
atıkları topladı. Çalışmayla, kuv-
vetli yağışta yaşanabilecek olum-
suzlukların önüne geçilmesi he-
defleniyor. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN 

MerMer ocağına karşı 
eyleM hazırlığı
Otoyol ve villa projelerinin ardından şimdi de mermer ocağı tehdidiyle karşı 
karşıya kalan Kaş halkı, 28 Aralık Cumartesi günü saat 13:00’te Gökçeyazı’da 

bir araya gelerek açılması planlanan mermer ocağına karşı eylem yapacak

GÜVEN 
GÜNEŞ

Alt geçitlerde temizlik yapıldı
Büyükşehir Belediyesi, kuvvetli yağış beklenen kent 

merkezinde alt geçitlerde mazgal ve kanal temizliği yaptı
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Hristiyanların Hz. isa’nın 
doğum günü olarak kabul et-
tiği noel, Katolikler tarafın-
dan 24-25 aralık tarihlerinde, 

Ortodokslar tarafından 6-7 Ocak tarih-
lerinde kutlanıyor. avrupa ülkelerin-
de 24 aralık günü başlayıp yılbaşıyla 
birleştirilen, rusya ve BDt ülkelerinde 
ise yılbaşında başlatılarak 7 Ocak’a ka-
dar süren noel kutlamaları yapılıyor. 
noel tatilinin en önemli adreslerinden 
biri ise antalya’daki beş yıldızlı oteller. 
Geçen yıllara göre turist sayısında re-
kor kırılan antalya’da, aralık ayında da 
noel bereketi yaşanıyor. turizm sek-
törü temsilcileri, antalya’da açık otel-
lerdeki doluluk oranının, 24 aralık- 7 
Ocak tarihleri arasındaki süreçte yüz-
de 90’ı aştığını ifade etti.

OTELLER RENGARENK SÜSLENDİ

noel ve yılbaşı tatiline yönelik otel-
ler ışıklandırıldı, noel ve yılbaşını sim-
geleyen noel Baba ve geyikleri başta 
olmak üzere renkli süslerle donatıldı. 
antalya’daki oteller her yılbaşı dönemi 
hem rengarenk objeler hem de ışıklarla 
süsleniyor. 24 aralık akşamı ise yaban-
cı turistler için bu otellerde özel menü-
lerin olduğu akşam yemekleri hazırla-
nıyor. aralık ayı ve noel öncesi uçuş 
planlamalarını açıklayan antalya Kent 
Konseyi turizm Çalışma Grubu Başka-
nı recep yavuz, “noel bütün avrupa’da 
aynı zamanda kutlanır. normalde bü-
tün tatiller ülkeden ülkeye, hatta ülke 
içindeki eyaletlerde farklı kutlanırken 
sadece noel ve yılbaşı bütün Hristi-
yan aleminde aynı tarihte kutlanır. 11-
14 gün süren, 3 jenerasyonun birlikte 
olduğu bir tatil. noel tatilinde dede-
ler, nineler torunları ile birlikte seyahat 
eder” dedi.

Başlıca iki tatil türünün ön plana çık-
tığını anlatan yavuz, “Birincisi kar-ka-
yak tatili, ikincisi güneşli deniz kenarı. 
Özellikle büyükanne ve büyükbaba-

lar kışın kasvetli günlerin-
den kaçıp biraz kış güne-
şi depolamak ister. Çoğu 
da kendi ülkesinde ka-
lıp sıcak içecekler yeri-
ne çamların, palmiyelerin 
altında soğuk bir koktey-
li tercih eder. Kış döne-
minde fiyatların 
cazip olması 
tatile çıkmak 
için başka 
bir vesile-

dir. Bunun yanında birkaç güneş-
li gün ve 20 derece sıcaklık belir-
leyicidir. Bu bağlamda yönünü 
akdeniz’e çevirenler için türki-
ye, Mısır ve ispanya en önemli 
alternatifler” diye konuştu.

aralık başından beri olağan 
seyreden antalya’ya gelişlerin 

hafta sonu hareketlen-
diğini açıklayan re-
cep yavuz, “noel 
öncesindeki haf-
ta sonu uçuşla-

rına bakıldığında antalya’ya özellikle 
almanya’dan rekor sayıda uçuş ger-
çekleşti. 22 aralık günü antalya’ya al-
manya’dan 55 uçakla 10 bini aşkın tu-
rist geldi. ingiltere’den 12, rusya’dan 
10 uçak geldi. toplamda yaklaşık 20 
bin kişi yurt dışından giriş yaptı. Ma-
yorka antalya’nın tek rakibi. Bu dö-
nemde antalya’ya 40 ülkeden, Ma-
yorka’ya 20 ülkeden gelişler olmuş. 
Özellikle ingiltere’den daha fazla tu-
rist antalya’ya gelmiş aralık ayında” 
dedi.  DHA

aKDeniz turistik Otelciler ve işletmeciler 
Birliği’nin (aKtOB) bu yıl 14’üncüsü düzenle-
nen Uluslararası resort turizm Kongresi’nin 
sonuç bildirgesi hazırlandı. Bildirgede turiz-
mcilerle yapılan anket sonuçlarına da yer ve-
rildi. ankette turizm sektörü temsilcileri tüm 
zamanların rekor yılı olan 2023 yılı ile bu re-
koru geride bırakacak olan 2024’ü karşılaştır-
dı. sektörün 2025 yılı beklentileri de belirlen-
di. 2024 yılında turizm hareketlerinin 2023’e 
göre kıyaslaması sorulan turizmcilerin yüz-
de 40’ı yüzde 5-10 arası, yüzde 29’u yüzde 
10-20 arası, yüzde 8’i yüzde 20-30 arası, yüz-
de 3’ü yüzde 30-40 arası olmak üzere toplam-
da yüzde 80’i artış yaşadığını kaydetti. yüz-
de 8’i aynı kalırken, yüzde 12’sinde azalma 
yaşandı.

2025 yılında misafir sayılarına yönelik 
2024’e göre beklentisi sorulan turizmcilerin 
yüzde 54’ü yüzde 5-10 arası, yüzde 16’sı yüz-
de 10-20 arası, yüzde 6’sı yüzde 20-30 arası, 
yüzde 2’si yüzde 30’un üzerinde olmak üze-
re toplamda yüzde 78’i artış bekliyor. yüzde 
17’si aynı düzeyde, sadece yüzde 5’i de düşüş 
bekliyor. 2025 için erken rezervasyon beklen-
tilerinde çoğunluğu yüzde 5-10 arası olmak 
üzere toplamda yüzde 64’ü artış öngörüyor. 
yüzde 27’si de aynı olacağını düşünüyor. Ka-
tılımcıların yüzde 91’i, 2025’de online satış 
kanallarında artış bekliyor.

2024’ÜN EN BÜYÜK SIKINTISI

turizmcilerin 2024 yılındaki en büyük sı-
kıntısı yüzde 54 oranla yükselen maliyetler 
oldu. yüzde 20 ile ikinci sırada döviz kuru, 
üçüncü sırada yüzde 17 ile insan kaynakla-
rı takip etti. 2025 yılında da en önemli riskler, 
2024’teki sıkıntılar olarak öne çıktı. ilk sırada 
yüzde 35’le yüksek enflasyon gösterildi. yüz-
de 26 ile nitelikli personel, yüzde 23 ile sabit 
kur politikası takip etti. ayrıca kaynak pazar-
larda ve yakın coğrafyada oluşabilecek ger-
ginlikler ile rakip destinasyonlardaki fiyat 
rekabeti de riskler arasına girdi. 2024 yılın-
da sektörün yüzde 52’si kredi kullanmazken, 

yüzde 24’ü kredi bulmakta zorlandığını, yüz-
de 15’i kredi kullanımını azalttığını, yüzde 
9’u yeniden yapılandırdığını aktardı.

2025 yılı kaynak pazarlardan beklentilere 
bakıldığında yüzde 53’e göre yüzde 5-10 ar-
tış, yüzde 16’ya göre yüzde 10-20 artış, yüz-
de 56’ya göre yüzde 20-30 artış olmak üzere 
toplamda yüzde 74’ü artış öngörüyor. yüzde 
22’si aynı kalır düşüncesinde. sadece yüzde 
5’i yüzde 10’un altında düşüş bekliyor.

rusya başta olmak üzere BDt kaynakların-
dan 2025 beklentisi ise yüzde 46’ya göre yüz-
de 5-10, yüzde 14’e göre yüzde 10-20, yüz-
de 3’e göre yüzde 20-30 olmak üzere toplam 
yüzde 63’ü artış öngörüyor. yüzde 31’i aynı 
kalır derken, yüzde 5’i düşüş olabileceğini 
belirtti. turizm sektörünün 2025 yılı iç pazar 
beklentisi yüzde 37 ile yüzde 5-10 arası artış 
olmak üzere toplamda yüzde 54’ü artış umut 
ediyor. yüzde 29’u aynı kalacağı, yüzde 17’si 
azalacağı düşüncesinde.

türkiye’de turizm sektörünün öncelikli ihti-
yacı şöyle sıralandı; Kişi başı turizm gelirinin 
artması. yeni pazarların geliştirilmesi. imaj, 
algı yönetimi ve lobi faaliyetlerinin güçlen-
dirilmesi. Destinasyon kalitelerinin yüksel-
tilmesi. yapısal reformlar. turistik kaynakla-
rın korunması ve rehabilitasyonu. turizmin 
kamu bütçesinden daha fazla pay alması. tu-
rizm ürünlerinde çeşitlilik. Finans kaynak-
larına erişimin kolaylaştırılması. sektörün, 
türkiye turizm tanıtım ve Geliştirme ajan-
sı’ndan (tGa) beklentilerinin başında 12 ay 
turizm hareketlerini destekleyen kongre, 
spor, doğa, sağlık gibi turizm çeşitlerinin ta-
nıtımının güçlendirilmesi geliyor. Pazarla-
ra göre farklı tanıtım kanalları ve stratejileri, 
kaynak pazarlardaki çalışmaların güçlendi-
rilmesi ve türkiye festivalleri gibi çalışmalar 
yapılması isteniyor. Dijital pazarlamaya ağır-
lık verilmesi de beklentiler arasında yer alı-
yor. DHA

Noel kutlamaları 
öNcesi turist akıNı
Hristiyan dünyasının kutsal günlerinden Noel öncesi Antalya’ya 22 Aralık Pazar 

günü 10 bini Almanya’dan olmak üzere çeşitli ülkelerden 20 bini aşkın turist geldi

turizmci umutlu
Turizm sektörü temsilcileri anketinde 2025 yılında artış bekleyenlerin oranı yüzde 

78 olurken, katılımcıların yüzde 91’i online satışlarda artış olacağı öngörüsünde 
bulundu. Yüzde 80 katılımcı, 2023’e göre 2024’te artış yaşandığını kaydetti

Çevreci Komşu Kart projesi, cam, ka-
ğıt, plastik ve metal gibi atıkların kayıp-
sız geri dönüşümünü sağlayarak ev eko-
nomisine katkıda bulunurken doğayı da 
korumayı hedefliyor. ilçe sakinleri, ka-
sım ayında ayrıştırıp biriktirdikleri 105 
bin 187 kilogram atık karşılığında 136 
bin 571 lira kazandı. nisan 2016’dan bu 
yana devam eden projeyle bugüne ka-
dar 177 bin 949 ağaç kesilmekten kur-
tarıldı. Bunun yanı sıra, karbondioksit 
salınımı 707 bin 248 kilogram engelle-
nerek, kurtarılan ağaçlar sayesinde 44 
milyon 487 bin 139 kişiye oksijen sağ-
landı. ekonomik zorlukların arttığı bu 
dönemde, 136 aile daha kasım ayında 
sisteme dahil oldu ve aktif kullanıcı sa-
yısı 17 bin 628’e yükseldi. Kasım ayında 
şampiyon mahalle sıralamasında da de-
ğişiklik oldu. 7 bin 107 kilogram atıkla 
yeşilbahçe Mahallesi ilk sırada yer alır-
ken, onu 6 bin 949 kilogram atıkla Ko-
nuksever Mahallesi ve 4 bin 558 kilog-
ram atıkla cumhuriyet Mahallesi takip 
etti. Proje kapsamında sadece cam, ka-
ğıt, plastik ve metal değil; elektronik, 
tekstil ve bitkisel atık yağlar da topla-
nıyor. Özellikle marketlerde litresi 50 li-
raya ulaşan ayçiçek yağı gibi bitkisel 
yağların atığı, projeyle 19 liradan geri 
alınıyor. Kasım ayında bin 593 litre atık 
yağ toplanarak karşılığında 30 bin 267 
lira ödendi.

Çevreci Komşu Kart, kaynağında ay-
rıştırılan atıkları belediye ekipleri tara-
fından belli bir ücret karşılığında satın 
alıyor. 8 yılda toplanan toplam atık mik-
tarı 24 milyon 438 bin 659 kilograma 
ulaşırken, bu atıkların geri dönüşümü 
için toplam 11 milyon 525 bin 25 lira 
kartlara yüklendi. Para kart özelliği taşı-
yan Çevreci Komşu Kart, türkiye gene-
linde alışverişlerde, online ödemelerde 
kullanılabilirken biriken bakiyeler tüm 
bankamatiklerden nakit olarak çekilebi-
liyor. HABER MERKEZİ

Geri Dönüşüm Projesi 
rekora doğru gidiyor

KePez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz’ün yatırım 
programına aldığı 40 projenin 
dördünün temeli atıldı. 7 Ka-
sım’da temeli atılan teoman-
paşa Mahallesi semt evi ile 
14 Kasım’da inşasına başlanı-
lan Habibler Mahallesi semt 
evi’nin kaba inşaatları ta-
mamlandı.

BELEDİYE HAYIRSEVER 
İŞBİRLİĞİ

tesislerin sıva, boya bada-
na ve yalıtım gibi ince işleri-
nin yapımı ise devam ediyor. 
semt evlerinin son olarak tef-
rişat ve çevre düzenlemesi işi 
yapılacak. Fabrikalar Mahalle-
si’nde 25 Kasım’da Kepez Kent 
lokantası’nın, 11 aralık’ta ise 
erenköy nasreddin Hoca Kreş 
ve Gündüz Bakım evi ek bina-
sının temeli atıldı. Bu iki bina-
nın ise kaba inşaatı sürüyor. 
vatandaşların ortak sosyal 
yaşam alanlarındaki ihtiyaç-
larını karşılayacak olan eser-
ler, alınan meclis kararı ve im-
zalanan protokol kapsamında 
belediye-hayırsever iş birliğin-
de ilçeye kazandırılıyor.

teomanpaşa Mahallesi 
semt evi’nin inşasını, iş insa-

nı cemil zamur gerçekleştiri-
yor. Bina, Osman yüksel ser-
dengeçti caddesi’ndeki parka 
inşa ediliyor. Geleneksel türk 
evi mimarisindeki tek katlı 
yapının 202 metrekare (m2) 
kullanım alanı bunuyor. sos-
yal tesiste 19 m2 mutfak ala-
nı, 100 kişi kapasiteli 118 m2 
salon ile lavabo yer alıyor. 
Habibler Mahallesi semt evi 
ise Muammer aksoy cadde-
si 5631 sokak’ta belediye hiz-
met alanında yükseliyor. yak-
laşık maliyeti 8 milyon 640 
bin tl olan binanın yapımı-
nı hayırsever iş insanı süley-
man Unat üstleniyor. tek kat-
lı, betonarme mimariyle inşa 
edilen ve kullanım alanı 610 
m2 olan semt evinde, biri 180 
kişi kapasiteli 270 m2 büyük-
lüğünde diğeri 55 kişi kapasi-
teli 82 m2 büyüklüğünde iki 
salon ile mescit, mutfak ve la-
vabo bulunuyor. iki semt evi-
nin de yeni yılın ilk aylarında 
hizmete alınması planlanıyor. 
ilçe sakinleri, semt evlerinde 
taziye dileklerini kabul edebi-
leceği gibi sosyal etkinlikleri-
ni, özel kutlamalarını yapabi-
lecek. 
KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN  

Kepez’de iki 
semt evi daha
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Galatasaray puan
farkını 8’e çıkardı 

Süper Lig’in 17. haftasında Gala-
tasaray deplasmanda Kayserispor 

ile karşı karşıya geldi. Sarı-kırmızılılar 
ilk yarısını 2-1 öne tamamladığı mü-
cadeleden 5-1’lik skorla galip ayrıldı. 
Cimbom, bu sonuçla puanını 44’e çı-
kardı ve liderliğini sürdürdü. Aslan, Fe-
nerbahçe’nin Eyüpspor deplasmanında 
berabere kalmasının ardından rakibiyle 
puan farkını da 8’e çıkardı.

Ali Çamlı
istifa etti 

Kayserispor Başkanı Ali Çamlı, 
Galatasaray maçı sonrası istifa 

ettiğini açıklayarak, “Benim için bu 
defter kapanmıştır” dedi. Bu maçın ne-
ticesi 5-1 olur, 6-1 olur hiç fark etmiyor, 
‘Yönetim istifa’ diye bağıran arkadaşlar 
rahatlasınlar, ben istifa ettim. Bağıran 
arkadaşlar gelsinler burayı yönetsinler” 
diye konuştu. 

Demirel’den
Güneş’e tepki 

Trabzonspor’un Bodrum’u konuk 
ettiği maçta ilginç bir olay yaşan-

dı. Trabzonspor Teknik Direktörü Şenol 
Güneş, başarılar dilemek için Volkan 
Demirel’in yanına giderek, elini uzattı. 
Demirel ise Güneş’in elini sıkmadan 
yedek kulübesindeki yerine geçti. 
Yaşanan olayın ardından Güneş de 
kendi yerine doğru gitti. Karşılaşmayı 
ev sahibi 1-0 kazandı.   

Liverpool
durdurulamıyor 

Preimer Lig’in 17. haftasında 
Tottenham, lider Liverpool’u 

konuk etti. 9 golün atıldığı mücadelede 
Liverpool, Tottenham’ı 6-3 mağlup etti. 
Konuk takıma galibiyeti getiren golleri 
23 ve 85. dakikalarda Luis Diaz, 36. 
dakikada Mac Allister, 45+1. dakikada 
Szoboszlai, 54 ve 61. dakikalarda Moha-
med Salah attı. 

Wanda Nara 
ismi ayrılık getirdi 

Sivasspor’da sezon başında 
büyük umutlarla transfer edilen 

ancak istenilen performansı sergile-
yemeyen ve eleştirilerin odağı haline 
gelen Keita Balde’nin eski eşi Simona 
Guatieri tarafından Wanda Nara’yla 
yasak aşk yaşadığı da öne sürülünce 
Sivasspor yönetimi Keita Balde ile 
yollarını ayırma kararı aldı.

Beşiktaş’tan
UEFA’ya başvuru 

Beşiktaş Kulübü, Twente maçına 
siyah-beyazlı taraftarların alınma-

ması kararının değişmemesi üzerine 
söz konusu müsabakanın başka kentte 
ya da ülkede oynanması için UEFA’ya 
başvuruda bulundu. Beşiktaş geçtiği-
miz günlerde İsrail takımı Maccabi tel 
Aviv ile İstanbul’da oynanması gereken 
maçı Macaristan’da oynamak zorunda 
kalmıştı.

TürKİYE Cimnastik Federasyonu tara-
fından düzenlenen Antrenör-Hakem Vize 
Semineri 19-22 Aralık 2024 tarihleri ara-
sında Antalya’da gerçekleşti. Etkinlikte 
Antalyaspor Cimnastik Takımının Antre-
nörü Liudmila Sert, “2024 ritmik Cimnas-
tik Yıldızlar Kategorisi En Başarılı Antre-
nörler” listesine layık görülerek kırmızı 
beyazlı ekip ile sürdürdüğü çalışmaları-
nın karşılığını aldı.

Antalya’nın Aksu ilçesinde bulunan 
Kremlin Palace Otel’de gerçekleşen ve 
Türk cimnastik camiasının bir araya gel-
diği organizasyonda Antalyaspor, Türki-
ye Cimnastik Milli Takımı kadrolarına en 
fazla sporcu gönderen kulüp olma onuru-
nu da yaşarken; Antalyasporlu genç cim-
nastikçilerin ay yıldızlı kafilelere dâhil ol-
masında önemli emekleri olan Antrenör 
Liudmila Sert de unutulmamış oldu. 
HABER MERKEZİ 

SüPEr Lig’de son 
mağlubiyetini Sam-
sun deplasman-
da alan sonrasında 

ise oynadığı 4 lig maçın-
dan puanla ayrılan Antal-
yaspor, yenilmezlik serisini Gazian-
tep deplasmanında bozdu. Kırmızı 
beyazlılar Gaziantep deplasmanın-
dan 2-0 mağlubiyetle ayrıldı. Ligde 
Samsunspor maçının ardından çıkı-
şa geçen ve sırasıyla Bodrumspor’u 
3-2 mağlup eden,  Sivasspor’u 2-1 
yenen, Konyaspor ile 1-1 berabe-
re kalan, Kayserispor’u ise 2-0 mağ-
lup eden Antalyaspor kupada da Si-
nopspor ve Muşspor engellerini de 
aşarak gruplara kalmayı başarmıştı. 

Alex de Souza yönetiminde çıkışa ge-
çen Akrep, Süper Lig’in 17. Hafta kar-
şılaşmasında Gaziantep’e 2-0 mağ-
lup oldu.  

EYÜP MAÇINA ODAKLANACAĞIZ 

Gaziantep maçı ile ilgili değerlen-
dirmede bulunan Antalyaspor Yar-
dımcı Antrenörü Mehmet Aurelio, 
“Gaziantep deplasmanına çok çalı-
şarak geldik. Hedefimiz galibiyet ve 
3 puan almaktı. Maalesef 2-0 yenil-
menin üzüntüsüyle buradan ayrılı-
yoruz. Hafta boyunca bu maça iyi 
çalıştık, elimizden geleni de yaptık 
ama ilk yarıda özellikle kendi oyu-
numuzu sahaya yansıtamadık. Bu 
sebeple ilk yarıda iyi bir skor ala-

madık. İkinci yarı daha iyi bir oyun 
ortaya çıkardık ama yetmedi. Ma-
alesef buradan mağlubiyetle ayrılı-
yoruz. Önümüzde bir izin süreci var. 
Daha sonrasında ise Eyüpspor ma-
çına hazırlanacağız. Gaziantep’in 
zor bir deplasman olduğunu biliyor-
duk. Özellikle ikinci yarıda şansla-
rı değerlendiremediğimizde sonucu 
lehimize çeviremedik. Özellikle So-
ner’in pasında Samudio’nun vuru-
şunu gole çevirseydik belki beraber-
likle ve daha sonrasında da farklı 
bir skorla buradan ayrılabilirdik. Bir 
pozisyonumuz daha vardı ama de-
ğerlendiremedik. Bunları değerlen-
diremeyince buradan üzüntülü bir 
sonuçla ayrılıyoruz” dedi.  

SErİKSPOr, evinde konuk ettiği Er-
baaspor’u 3-0 mağlup etmeyi başar-
dı. İsmail Ogan Stadyumunda oy-
nanan müsabakayı Hakan ülker, 
Ethem Potuk, Bedirhan Soydemir 
hakem üçlüsü yönetti. Geçen hafta 
deplasmanda aldığı galibiyetle mo-
ral bulan Serik FK, konuk ettiği Erba-
aspor müsabakasına mutlak galibi-
yetle çıktı. 

Serik FK, maçın başlama vuruşuy-
la birlikte taraftarının da desteğiyle 
ilk dakikalardan itibaren etkili oldu. 
İlk yarıda Serik FK ileri uç elemanla-
rı yakaladıkları pozisyonları değer-
lendiremezken, ilk yarının sonlarına 

doğru konuk ekip geliştirdiği pozis-
yonları değerlendiremedi. İlk yarı-
da her iki takım da gol atma başarısı 
gösteremedi. İkinci yarının başlama 
vuruşuyla birlikte Serik Futbol Kulü-
bü konuk ekip kalesinde etkili olma-
ya başladı. 68’inci dakikada gelişen 
atakta ceza sahası içinde oluşan po-
zisyonda Gökhan Karadeniz’e yapı-
lan harekette maçın hakemi penaltı 
kararı verdi. Gökhan Karadeniz pe-
naltı vuruşunu ağlarla buluşturdu ve 
takımını öne geçirdi.

Bulduğu golle daha etkili oyun ser-
gileyen Serik FK rakip kaleye yük-
lenirken, maçın uzatma dakikala-

rında ikinci golü buldu. 90+4’te sağ 
kanattan gelişen atakta Anıl Batın’ın 
ceza sahası içine yapılan ortasında 
düzgün bir vuruş yapan Berk İsma-
il topu ağlarla buluşturdu. Maç bu 
skorla sona erecek denirken, ani ge-
lişen Serik Futbol Kulübü atağında 
ceza sahası önünde Alihan Kubalas 
topu ağlarla buluşturdu ve durumu 
3-0 yaptı. Maçta başka gol olmayınca 
Serik Futbol Kulübü haftayı 3 puanla 
kapattı. Grupta lider konumda olan 
68 Aksarayspor’un berabere kalma-
sıyla puanını 42’ye yükselten Serik 
Futbol Kulübü yeniden liderliğe yük-
seldi.  DHA

AntAlyAspor’dA 
seri bozuldu

Süper Lig’de 4 maçtır yenilmeyen Akrep, seriyi Gaziantep’te bozdu. 
Antalyaspor Yardımcı Antrenörü Mehmet Aurelio, deplasmanda 2-0 mağlup 

bitirdikleri Gaziantep FK maçının ardından üzüntü yaşadıklarını belirtti

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

SANtrA vUrUşUNU AvcıoğLU yAptı

GeLenekSeL Kumluca Tarım ve Seracılık 
Festivali kapsamında düzenlenen Halı Saha Fut-
bol Turnuvası, başladı. Turnuvanın açılış maçı, 
Kumluca Kaymakamı Bahadır Güneş ve Kumluca 
Belediye Başkanı Uzm. Dr. Mesut Avcıoğlu’nun 
gerçekleştirdiği temsili santra vuruşuyla başla-
dı. Açılış töreninde konuşan Belediye Başkanı 
Mesut Avcıoğlu, turnuvanın amacının sporun 
sevdirilmesi ve dostlukların geliştirilmesi oldu-
ğunu vurguladı. Başkan Avcıoğlu, “Bereketli bir 

havada, güzel bir turnuvanın başlangıcını yapı-
yoruz. Yıllar önce ben de bu turnuvalarda top 
koşturmuştum. Bugün, sakatlıktan uzak, dostluk 
dolu, güzel anılar biriktireceğimiz bir turnuvanın 
hayalini kuruyoruz. Amacımız sporu sevdirmek 
ve birlikteliği güçlendirmek. Katılan tüm takımla-
ra teşekkür ediyor ve başarılar diliyorum” dedi. 
Açılış töreninde konuşan Kumluca Kaymakamı 
Bahadır Güneş, “Turnuvamız bereketle başladı, 
inşallah bereketle sona erer. Sporcularımıza ba-

şarılar diliyorum. Turnuvamızın düzenlemesinde 
emeği geçen herkese teşekkür ediyor, takımları-
mıza başarılar diliyorum” diye söyledi.

26 takımın yer aldığı turnuvanın açılış maçı, 
Antbey Elektrik/Korkmaz Dizel ile Rota Kilidin-
ya/Kahve Diyarı takımları arasında oynandı. 
Festival kapsamında gerçekleşen turnuva, spor 
severlere keyif dolu anlar yaşatırken, ilçede 
dostluk ve spor ruhunu da pekiştirmeyi amaçlı-
yor. DHA

serikspor 
evinde galip

2. Lig Kırmızı Grupta mücadele eden Serik FK, konuk ettiği 
Erbaaspor’u 3-0 yenerek haftayı 3 puanla kapattı. Serik FK, grupta 68 
Aksarayspor’un berabere kalması sonucu yeniden liderliğe yükseldi

Antalyasporlu Liudmila 
yılın antrenörü seçildi 
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Konyaaltı Belediyesi, Konyaal-
tı’nı engelli bireyler için daha yaşa-
nabilir hale getirmek amacıyla ça-
lışmalarını aralıksız sürdürüyor. İlçe 
sınırları içindeki parklar görme ve 
yürüme engelli bireylerin kullanımı-
na uygun şekilde revize ediliyor. Be-
lediye, erişilebilirlik konusundaki ka-
rarlı çalışmalarıyla 8 ay gibi kısa bir 
sürede erişilebilir park sayısını 9’dan 
15’e çıkararak önemli bir başarı elde 
etti. Erişilebilirlik İzleme ve Denetle-
me Komisyonu’nun değerlendirmesi 
sonucunda, Antalya Valisi Hulusi Şa-
hin tarafından “Erişilebilirlik Belge-
si” Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’a  teslim edildi.  Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, “Konyaaltı Belediyemi-
zi tebrik ediyoruz. Diğer belediyeleri-
mizden de benzeri çalışmaları bekli-
yoruz” dedi.

SADECE BİR BAŞLANGIÇ

Engelsiz Konyaaltı hedefleriyle ça-
lışmalarına kararlılıkla devam ettik-
lerini kaydeden Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan, “ Bu başarı, sa-

dece bir başlangıç. İlçemizdeki tüm 
parkların engelsiz hale gelmesi için 
gece gündüz çalışmaya devam ede-
ceğiz. Çünkü biz biliyoruz ki, her-
kesin eşit bir şekilde yaşam alanla-
rından faydalanma hakkı var. Her 
bireyin kendini özgürce hareket ede-
bileceği, rahatça sosyalleşebilece-

ği ve güvenle vakit geçirebileceği bir 
Konyaaltı yaratmak bizim en büyük 
önceliğimiz. Engelsiz bir dünya için 
atılan her adım, daha eşit bir gelecek 
için önemli bir kazanımdır. Konyaal-
tı’nı herkes için örnek bir ilçe haline 
getirmek bizim en büyük hedefimiz” 
ifadelerini kullandı.HABER MERKEZİ

antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal İşler Da-
iresi Başkanlığı tarafından bu 
yıl Cam Piramit Fuar ve Kong-

re Merkezi’nde gerçekleştirilen Yılba-
şı Festivali, Antalyalıların yoğun ilgi-
siyle sürüyor. Yılbaşına özel süslenen 
Cam Piramit, her gün farklı etkinlikler 
ve canlı performansalar ile ziyaretçi-
lere yeni yıl heyecanı yaşatıyor. Yılba-
şı Festivali’nde Antalya Büyükşehir Be-
lediye Bandosu ve Kent Orkestrası’nın 
konserleri büyük bir coşku içinde geçi-
yor. Festivalde, dev kar küresi ve yapay 
kar yağışıyla ziyaretçiler eğlenceli an-
lar yaşıyor. 

RENKLİ GÖRÜNTÜLER 
OLUŞTURDU

Yılbaşı Festivali’nde düzenlenen 

workshoplar ile vatandaşlar yeni yıl 
hazırlıkları, çam ağacı, kozalak mum 
ve kapı süsleme etkinlikleriyle hem eğ-
leniyor hem de öğreniyor. 

Ziyaretçiler, festival alanında açılan 

yöresel lezzetler stantlarında alışveriş 
yapma fırsatı bulurken, çocuklar oyun 
alanında eğlenceli zaman geçiriyor. Yıl-
başı Festivali’nde Antalya’da yaşayan 
yerleşik yabancılar kendi kültürlerini 

sundukları gösteriler ile renkli görün-
tüler oluşturdu.

Yılbaşı Festivali, 29 Aralık’a kadar 
Antalyalıların ziyaretine açık olacak.  
HABER MERKEZİ

KemeR Belediye Başkanı Necati Topaloğlu öncülü-
ğünde kurulan, Şef Furkan Üstündağ yönetimindeki 
Kemer Belediyesi Gençlik Orkestrası, Kepez Belediye-
si’nin ev sahipliğinde düzenlenen Yılbaşı Festivali kapsa-
mında sahne aldı.  Kepez Belediyesi tarafından Dokuma 
Park’ta düzenlenen Yılbaşı Festivali kapsamında çeşitli 
konserler ve gösteriler gerçekleştirildi.  Seslendirdiği 
şarkı ve türkülerle festivale ayrı bir renk katan geleceğin 
müzisyenlerine, Üstün Kent Orkestrası ile sanatçı Gör-
kem Durmaz eşlik etti.   HABER MERKEZİ

Yılbaşı Festivali
büYük ilgi görüYor

Büyükşehir Belediyesi’nin Yılbaşı Festivali, dolu dolu geçiyor. Yılbaşı 
Festivali, yapay kar yağışı, workshoplar, DJ performansları, bando ve Kent 

Orkestrası’nın canlı performanslarıyla renkli görüntülere sahne oluyor

Geleceğin 
müzisyenleri

Kepez’de
sahne aldı

KEPEZ Yılbaşı Festivali ile Antalya’da 
yeni yıl heyecanı başladı. Kepez Beledi-
yesi’nin 29 Aralık tarihine kadar süre-
cek Yılbaşı Festivali, dolu dolu etkinlik-
lerle her gün binlerce ziyaretçi ağırlıyor. 
DokumaPark’ta 20 Aralık Cuma günü 
kapılarını misafirlerine açan festival, yi-
yecek-içecekten, hediyelik eşya pazarı-
na, konserlerden atölye çalışmalarına 
kadar her yaş gurubunun ilgisini çe-
kiyor. Festival, 12.00 ile 22.00 saatleri 
arasında ziyaretçilerini ağırlıyor. Etkin-
likler ise 14.00 ile 21:00 saatleri arasın-
da gerçekleştiriliyor. Kepez Belediye-
si, çocuklara özel atölye çalışmaları, 
bando, maskot, dans gösterileri, Bilim 
Merkezi’nin Gözlem etkinlikleri, Bilim 
Show’lar ve daha bir çok etkinlik tablo-
su ile ziyaretçilerine renkli bir festival 
sunuyor. Atölye çalışmaları, showlar, 
oyun alanları ve kar gösterisi çocuklar 
tarafından büyük ilgi görüyor.

Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz de,  Antalyalılara birbirinden güzel 
etkinlikler sunan Yılbaşı Festivalini, her 
gün ziyaret ederek vatandaşların yeni 
yıl coşkusunu paylaşıyor. Hafta sonu 
festival alanını ziyaret eden Başkan Ko-
cagöz, vatandaşlarla beraber etkinlikle-
ri izledi. Başkan Kocagöz, sahnede yap-
tığı konuşmada festivale yoğun ilgi 
gösteren Antalyalılara teşekkür ede-
rek, “Kepez, Kepez olalı 30 yıldır böy-
le bir yılbaşı kutlaması olmadı. Sizler 
en iyisine layıksınız. Biz sizler için çalı-
şıyoruz.  Kepez de değişim ve dönüşüm 
başladı. Bu da bunlardan biri…  2025 
yılının sağlık mutluluk huzur getirme-
sini temenni ediyorum. Artık kötü gün-
ler geride kalsın. Yapamadıklarınızı ya-
pın. Gidemediğiniz yerlere gidin” dedi.  
HABER MERKEZİ

Kepez’in Yılbaşı 
Festivali’ne ilgi

AKdEnİZ Üni-
versitesi (AÜ) Spor 
Bilimleri Fakültesi 
öğretim görevlisi 
ve AKUT Antalya 
Birim Sorumlusu 
Yılmaz Sevgül, Ke-
mer ilçesinde 2 bin 
366 metre yüksek-
liğe sahip Tahtalı 
dağı’nda geçen 
yıllarda yaptığı 
çalışmalarla buzda 
tırmanış rotaları 
belirledi. Rotaların 
ardından dünya-
nın zirvesi Everest 
dağı’na tırmanın 
Türk dağcılardan 
biri olan Yılmaz 
Sevgül, Antalya’da 
deniz manzaralı 
ve sahile çok yakın 
konumdaki Tahtalı dağı’nda buz tırmanı-
şı gerçekleştirdi.

‘BUNU YAPAN TEK BENİM’

100- 150 metre arası yükseklikte 
değişen 6 buz rotası belirleyen Yılmaz 
Sevgül, “Tahtalı dağı’nın Antalya’dan da 
görünen kuzeydoğuya bakan yüzeyle-
rinde dik kaya kulvarları var. İçine kar 
yağdığında buralar buz tutuyor. Bu sene 
biraz kar erken yağdı ve hava erken 
soğudu. 100-150 metreye yakın, bazısı 
300 metreyi bulan, eğimi 50-70 derece 
arasındaki kulvarlarda akıcı, donmuş kar 

ve buz kulvarlarına 
tırmanış yapıla-
biliyor. Bunu tek 
yapan benim” dedi.

‘TIRMANIŞ İÇİN 
MÜKEMMEL BİR 
BUZLANMA VAR’

Tırmanış yapı-
labilen bölgelere 
hem aşağıdan hem 
teleferikle çıkılıp, bi-
raz iniş yapılarak iki 
şekilde ulaşılabildi-
ğini anlatan Sevgül, 
“Bu bölgeler güneş 
de görmediğinden 
donma daha çabuk 
oluyor. Ama geçen 
yıl küresel ısınma 
çok etkiledi. Bura-
larda kar rotaları 
oluşturup, tırma-

nıcılara sunmak amacıyla bir çalışma 
yapmıştım. Küresel ısınmanın etkilerini 
Saklıkent, davraz gibi kayak merkezle-
rinde de görmeye başladık. Bu yıl kar 
yağışını erken aldık. Şu an bu kulvarlar-
da kar ve buz tırmanışı yapılabilir. Bu 
yılın ilk tırmanışını da gerçekleştirdim. 
donmanın şiddeti burada çok yüksek, 
tırmanış için mükemmel bir buzlanma 
var. Antalya kaya tırmanışı bakımından 
dünyada ilk 5, Avrupa’da ise ilk 3 içeri-
sinde. Kar döneminde Tahtalı’daki buz 
tırmanışları yabancılar için potansiyel” 
diye konuştu. dHA

Dünyanın zirvesi Everest Dağı’na tırmanın Türk dağcılardan Yılmaz 
Sevgül, Kemer ilçesinde 2 bin 366 metre yüksekliğe sahip Tahtalı 

Dağı’nda önceki yıllarda belirlediği rotalarda buz tırmanışı gerçekleştirdi

Sevgül’den buz tırmanışı

En çok erişilebilir 
park Konyaaltı’da
Konyaaltı Belediyesi, erişilebilirlik alanında elde ettiği başarıyla 

Türkiye’de zirveye yerleşti. Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
‘Erişilebilirlik’ belgesini Antalya Valisi Hulusi Şahin’den aldı

El emeği ürünlerle yılbaşı sepeti hazır
MurAtPAŞA Belediyesi Kadın 

Kooperatifleri Mağazası’nda faali-
yet gösteren kadın kooperatifleri, 
yılbaşı için hazırlıklarını sürdürü-
yor. Kadınların ekonomik bağım-
sızlıklarını desteklemek ve emek-
lerini değerlendirmek amacıyla 
hayata geçirilen kooperatifler, bu 
mağazada el emeği ürünleri satışa 
sunuyor. Antalya’daki kadın koo-
peratifleri, yeni yıl için hazırladıkla-

rı ürünleri satışa sunmaya başladı. 
Muratpaşa Belediyesi Kadın Ko-
operatifleri Mağazası’nda, yılba-
şı konseptine uygun tasarlanan el 
emeği ürünler, kadınların ekono-
mik kazanç elde etmelerine destek 
sağlıyor. Kadın kooperatiflerinde 
yer alan Zeynep Avşar, yılbaşı he-
diyesi almayı düşünen vatandaşla-
rı kadın kooperatiflerinin stantları-
nı ziyaret etmeye davet etti. DHA
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